

Amazing 中国
CHINA 中国

Direct Flight to Guiyang | 直飞贵阳

8D7N

贵阳/都匀/荔波/凯里/
遵义-乌江寨/安顺-黄果树瀑布

GUIYANG/DUYUN/LIBO/KAILI /
ZHUNY-WUJIANGZHAI VILLAGE/
ANSHUN-HUANGGUOSHU WATERFALL

Tour Code: CVS-2

Golden
Destinations

全程无购物站
NO SHOPPING STOP



China
中国

特别安排
SPECIAL ARRANGEMENT

- 特别安排中国最浪漫网红景区—乌江寨 (东有乌镇, 西有乌江), 浪漫灯光秀, 震撼无人机表演
- 特别赠送苗族盛装体验 (不含化妆)
- 特别安排高山流水长桌宴
- 入住乌江寨国际度假区内核心酒店
- 当地特色品牌星级酒店&豪华度假酒店
- 参观中国最大苗族聚居地



Wujiangzhai Village
乌江寨



Xijiang Miao Villages
西江千户苗寨



Xiaoqikong Scenic Area
小七孔景区



Huangguoshu Waterfall
黄果树大瀑布

行程次序, 以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Jiaxiu Tower
甲秀楼



Qingyan Ancient Town
青岩古镇



Wo Long Lake
卧龙潭



精简行程

第一天 吉隆坡 ✈ 贵阳 (机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 贵阳 🚌 (130公里) 黄果树 🚌 (230公里) 都匀 (早/午/晚)

☑ 黄果树大瀑布 (含环保车+往返电梯)
☑ 陡坡塘瀑布

第三天 都匀 🚌 (100公里) 荔波 (早/午/晚)

☑ 都匀秦汉影视城
☑ 小七孔景区 (含电瓶车)
• 小七孔古桥
• 卧龙潭
• 68级响水河瀑布
• 拉雅瀑布

第四天 荔波 🚌 (100公里) 卡拉 🚌 (90公里) 西江 (早/午/晚)

☑ 丹寨卡拉村+ 银匠村
☑ 西江千户苗寨 (含4段电瓶车)
• 观景台

特别赠送: 苗族盛装体验 (不含化妆)

第五天 凯里 🚌 (280公里) 遵义 🚌 (130公里) 乌江寨 (早/午/晚)

☑ 十二背后·双河谷景区 (含电瓶车+电梯)
☑ 夜游乌江寨 (含电瓶车)
• 江岸鱼市, 和平染坊, 廻龙岛,
乌江星音乐水舞秀 + 无人机灯光表演
(表演视天气而定)

第六天 乌江寨 🚌 (120公里) 贵阳 (早/午/晚)

☑ 乌江寨景区 (含电瓶车)
☑ 甲秀楼
☑ 青云市集

3月中下旬 - 4月中下旬: 赏百里杜鹃

*按每年气候不同会有所改变, 以上花期不能完全保证准确。
具体是实际情况安排为准。

【百里杜鹃花海】百里杜鹃风景名胜区是国家5A级旅游景区、
国家生态旅游示范区、世界唯一的杜鹃花国家森林公园、
国家自然保护区; 是全国低碳旅游实验区、
亚洲·大中华区十大自然原生态旅游景区、世界上最大的
天然杜鹃花园; 是中国春观花、夏避暑、秋休闲、冬赏雪等生态
旅游胜地。

第七天 贵阳 (早/午/晚)

☑ 青岩古镇
☑ 平坝樱花园+电瓶车

按每年气候不同会有所改变, 以上花期不能完全保证准确,
具体以实际情况安排为准。

平坝樱花园每年花季时间为: 3月中旬到3月下旬 (25日左右),
如遇花季时间, 赠送景点【平坝樱花园】

*5月-7月底: 赏绣球花

第八天 贵阳 ✈ 吉隆坡 (早/机上用餐)

观光景点:

贵阳

- ◆ **青岩古镇** - 青岩古镇是贵州四大古镇之一, 也是贵阳首个国家5A级旅游景区, 被誉为中国最具魅力小镇之一。它始建于明代, 原为军事要塞, 至今已有600多年的历史, 镇内保存了大量的明清时期的古建筑, 也孕育了许多历史名人和传说故事。
- ◆ **甲秀楼** - “城南胜迹”贵阳甲秀楼, 位于贵阳市主城区南明河上的甲秀楼是全国重点文物保护单位, 也是贵阳人文历史的见证。
- ◆ **青云市集** - 烟火气满满青云市集以小吃为主, 琳琅满目的摊位上摆满了各色美食, 这里汇聚了最具贵州特色的风味小吃及特色美食。

都匀

- ◆ **都匀秦汉影视城** - 都匀秦汉影视城是集影视剧创作拍摄、文化旅游创意互动、古装饰品制作租赁、休闲观光、度假旅游和文化旅游产业为一体的全影视产业项目, 曾在这里拍过《星汉灿烂》, 《斗破苍穹》, 《庆余年》, 《陈情令》等知名影视剧。

荔波

- ◆ **小七孔景区** - 小七孔景区是国家级风景名胜区5A级, 该景区在宽仅1公里、长12公里的狭长幽谷里, 集洞、林、湖、瀑、石、水多种景观于一体, 玲珑秀丽, 具有多处景点可供游人观赏。

凯里

- ◆ **西江千户苗寨** - 中国最大最著名的“中国民间艺术之乡”的民族自然村寨, 拥有1200户苗族人家, 居民近6000人, 为全国最大最典型的苗寨, 因而称为千户苗寨。发源于苗岭主峰原始林区的白水河, 将西江苗寨一分为二, 独具特色的吊脚木楼鳞次栉比, 依着山势, 独特而壮美。
- ◆ **丹寨卡拉村** - 已有 400 多年的鸟笼编织历史, 是中国最大的手工鸟笼制作工艺基地, 村民以编织鸟笼技艺著称。走进银匠村, 感受贵州最传统的匠人制造。

遵义

- ◆ **乌江寨国际旅游度假区** - “东有乌镇, 西有乌江”。乌江寨有乌篷船、吊脚楼、灯光秀以及原生态的自然风光。夜宿乌江寨, 能够深度体验黔北的宁静。景区保留了大量黔北传统民居, 采用“修旧如旧”原则修缮, 灰青瓦、木格窗、石砌墙等元素重现古朴风貌, 被誉为“贵州的小江南”。
- ◆ **十二背后·双河谷景区** - 双河谷由地下河谷、天坑、石膏洞组成, 拥有丰富的地下岩溶地貌。石壁造型多样、纹路美艳, 河水碧绿深幽, 仿佛世间最伟大的艺术臻品。天坑四周直立的悬崖峭壁上植被茂盛, 天坑天瀑从坑顶直泻而下, 气势恢宏。坑底溪水涓涓、巨大的原生芭蕉林和成片的刺竹林交互生长, 风景如画。旱洞内巨大的“地下梯田奇观”规模之大令人称奇。

安顺

- ◆ **黄果树大瀑布** - 黄果树瀑布号称“亚洲第一大瀑布”, 以其雄奇壮阔的一级主瀑布、连环密布的瀑布群而闻名于海内外。并享有“中华第一瀑”之盛誉, 而其瀑布群包含着雄、奇、险、秀风格各异的大小18个, 形成一个庞大的瀑布“家族”, 被大世界基尼斯总部评为世界上最大的瀑布群, 列入世界基尼斯记录。



✓ 7早餐/6午餐/5晚餐
风味餐:

★ 独山风味 ★ 黄果树瀑布鱼 ★ 樟江风味 ★ 瑶山土鸡
★ 酸萝卜老鸭煲 ★ 高山流水长桌宴 ★ 乌江豆腐鱼 ★ 烤肉自助餐



酒店住宿 (7晚)

✓ 贵阳空港生态酒店 或同级 x1晚
✓ 独山豪利维拉酒店 或同级 x1晚
✓ 荔波天泰酒店 或同级 x1晚
✓ 西江千云山房大酒店 或同级 x1晚
✓ 乌江寨黔书院酒店 或同级 x1晚
✓ 贵阳诺富特酒店 或同级 x2晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Dou Po Tang Waterfall
陡坡塘大瀑布



Laya Waterfalls
拉雅瀑布



Miao Ethnic Costume Experience
苗族盛装体验

Illustration purpose only 图片仅供参考



SCHEDULE

D1

KUALA LUMPUR ✈️ GUIYANG
(MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2

GUIYANG 🚌 (130km)
HUANGGUOSHU 🚌 (230km) **DUYUN**
(B/L/D)

- ☑ Huangguoshu Waterfall
(Included buggy car + both way escalator)
- ☑ Dou Po Tang Waterfall

D3

DUYUN 🚌 (100km) **LIBO** (B/L/D)

- ☑ Qin and Han Duyun Studio City
- ☑ Xiaoqikong Scenic Area (Included Buggy)
 - Xiaoqikong Ancient Bridge, Wolong Lake, Grad-68 Waterfall, Laya Waterfalls

D4

LIBO 🚌 (100km) **KALA** 🚌 (90km)
XIJIANG (B/L/D)

- ☑ Kala Village + Silver Village
- ☑ Xijiang Miao Villages (Included Buggy)
 - Viewing platform

Special free : Miao ethnic costume experience (No include makeup)

D5

KAILI 🚌 (280km) **ZUNYI** 🚌 (130km)
WUJIANGZHAI (B/L/D)

- ☑ Shier Beihou · Shuanghe Valley Scenic Area
(Included Buggy & escalator)
- ☑ Night tour Wujiangzhai (Included Buggy)
- *Jiang'an Fish Market, Heping Dyeing House, Huilong Island, Music water dance show + Drone light show
(Outdoor performances are subject to weather.)

D6

WUJIANGZHAI 🚌 (120km)
GUIYANG (B/L/-)

- ☑ Wujiangzhai Scenic Area (Included Buggy)
- ☑ Jiaxiu Tower
- ☑ Qingyun market

Mid-to-late March - Mid-to-late April: Enjoy the Baili Azaleas
*The blooming period listed above is not guaranteed to be accurate, as it may vary depending on the climate each year.
[Baili Azalea Sea] The Baili Azalea Scenic Area is a National 5A-level Tourist Attraction, a National Ecotourism Demonstration Zone, the world's only Azalea National Forest Park, and a National Nature Reserve. It is also a National Low-Carbon Tourism Pilot Zone, one of the Top Ten Natural Ecotourism Attractions in Asia and Greater China, and the world's largest natural azalea garden. It is a popular ecotourism destination in China for viewing flowers in spring, escaping the summer heat, relaxing in autumn, and enjoying the snow in winter.

D7

GUIYANG (B/L/D)

- ☑ Qingyan Ancient Town
- ☑ Pingba cherry Blossom Garden (Included Buggy)

Due to climate variations, the above flowering periods cannot be guaranteed to be accurate. Please note that they are subject to availability.
Pingba cherry blossoms are in bloom from mid-March to late March (around the 25th). During peak bloom, you'll receive a complimentary visit to the Pingba Cherry Blossoms attraction.
*May to late July: Hydrangeas

D8

GUIYANG ✈️ KUALA LUMPUR
(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

GUIYANG

- ◆ **Qingyan Ancient Town** - Qingyan Ancient Town is one of the four major ancient towns in Guizhou, and is also the first national 5A-level tourist attraction in Guiyang, and is regarded as one of the most charming towns in China. It was built in the Ming Dynasty as a military fortress and has a history of more than 600 years. The town has preserved a large number of ancient buildings from the Ming and Qing Dynasties, and has also nurtured many historical celebrities and legends.
- ◆ **Jiaxiu Tower** - Located on the Nanming River in the main city of Guiyang, Jiaxiu Tower is a national key cultural relics protection unit and a witness to the humanistic history of Guiyang.
- ◆ **Qingyun Market** - Qingyun market is mainly about food, with various kinds of cuisine. Here you'll find a lot of the most distinctive snacks and specialty from Guizhou.

DUYUN

- ◆ **Qin and Han Duyun Studio City** - Is a full film and television industry project that integrates film and television drama creation and filming, cultural tourism creativity and interaction, antique decoration production and leasing, leisure and sightseeing, vacation tourism and cultural tourism industry. Famous movie and TV dramas such as "Love Like the Galaxy" and "Joy of life" have been filmed here.

LIBO

- ◆ **Xiaoqikong Scenic Area** - Xiaoqikong Scenic Area is a national scenic spot of 5-A level. The scenic area in the width of only 1 kilometer, 12 kilometers long narrow valley, a combination of caves, forests, lakes, waterfalls, rocks, water in one of a variety of landscapes, with a number of attractions can be viewed by tourists.

KAILI

- ◆ **Xijiang Miao Villages** - China's largest and most famous "Hometown of Chinese Folk Art" ethnic natural villages, with 1,200 Miao families, nearly 6,000 residents, is the largest and most typical of the country's Miao villages, and therefore known as the Thousand Houses Miao Village.
- ◆ **Kala Village** - With more than 400 years of birdcage weaving history, it is the largest handmade birdcage craft base in China, and the villagers are famous for their birdcage weaving skills. Walk into the village and experience the most traditional craftsman making in Guizhou.

ZUNYI

- ◆ **Wujiangzhai** - Wujiangzhai has wupeng boats, footstools, light shows, and natural scenery. Staying in Wujiang Village at night, you can deeply experience the peace and quiet of Guizhou. The scenic area retains a large number of traditional houses in northern Guizhou, which is known as the "Little Jiangnan of Guizhou".
- ◆ **Shier Beihou · Shuanghe Valley Scenic Area** - Shuanghe river consists of underground valleys, sinkholes and cave, and is rich in underground karst geomorphology. The stone walls are of various shapes, as if they were the greatest works of art in the world.

ANSHUN

- ◆ **Huangguoshu Waterfall** - Huangguoshu Waterfall is called "the first big waterfall in Asia". With its majestic and magnificent first level of the main waterfall, the chain of dense waterfalls and famous all over the world. Its waterfalls contain majestic, strange, dangerous, beautiful style of the size of 18, forming a huge waterfalls "family", was named the world's largest waterfalls by the headquarters of the World Guinness, included in the World Guinness Book of Records.



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

★ Dushan Cuisine
★ Yaoshan Chicken

★ Huangguoshu Waterfall Fish
★ Radish and Duck Clay Pot

★ Zhangjiang Cuisine
★ Mountain and Flowing Water Long Table Banquet

★ Wujiang Tofu Fish

★ BBQ Buffet



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Guiyang Airport Garden Hotel or similar class
- ✓ Dushan Holiday Villa Hotel or similar class
- ✓ Libo Tiantai Hotel or similar class
- ✓ Xijiang Qian Yun Shan Fang Hotel or similar class
- ✓ Guizhounese Academy Hotel or similar class
- ✓ Novotel Guiyang or similar class

x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 贵阳 GUIYANG ·



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather 	☐ 春季 Spring 3月 - 5月 Mar to May 5°C ~ 11°C ☐ 夏季 Summer 6月 - 8月 Jun to Aug 16°C ~ 24°C ☐ 秋季 Autumn 9月 - 11月 Sep to Nov 20°C ~ 27°C ☐ 冬季 Winter 12月 - 2月 Dec to Feb 1°C ~ 8°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 Boeing 737-800		

Departure Date: 出发日期:		Flight : 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL : 总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: